
 

 

 

Vragen voor het vragenhalfuur van 28 november 2024 
 

 

 

Onderwerp: Bedrijfsterreinen Surhuisterveen 

 

 

Voorzitter, 

 

Het college heeft aangegeven dat er behoefte bestaat aan extra ruimte voor bedrijven en 

industrie. Dit sluit aan bij het uitgestelde voorstel ‘Gebiedsontwikkeling Surhuisterveen’, 

waarin onder andere wordt voorgesteld om ruimte te creëren voor bedrijfsterreinen in 

Surhuisterveen. Om aan deze behoefte te kunnen voldoen, heeft de indiener enkele 

vragen aan het college opgesteld. Het doel van deze mondelinge vragen is gezamenlijk te 

verkennen welke mogelijkheden er zijn om aan deze vraag tegemoet te komen. 

 

1. Welke concrete stappen onderneemt het college om op korte termijn te voldoen aan 

de groeiende behoefte aan bedrijfsterreinen in Surhuisterveen, zoals genoemd in het 

voorstel ‘Gebiedsontwikkeling Surhuisterveen’? 

 

2. Bij Koartwâld is ruimte beschikbaar. Acht het college deze locatie geschikt voor de 

ontwikkeling van nieuwe bedrijfsterreinen? Zo ja, kan het college aangeven of het 

bereid is dit gebied te verkennen en eventueel een voorstel hierover aan onze raad 

voor te leggen? 

 

 

 

 

Albert van Dijk (zelfstandig raadslid) 

 


